
Pan Bogusław Dębski: „Widziałem tu dokument dotyczący prac nad ustawą o 

transporcie zbiorowym. Czy nie należałoby przygotować w tej sprawie stanowiska, 

tak, aby przyśpieszyć te prace?” 

 


